
Schriftelijke vragen art. 37 RvO. Raad Voerendaal 
Betreft: de wolf dichtbij 
Datum: 7 februari 2023 
 
 
Geacht college, 
 
Gezien de toenemende ontmoetingen met de wolf, ook in onze gemeente, willen we graag 
dat we ons als gemeente zo goed mogelijk voorbereiden op de nieuwe werkelijkheid in het 
buitengebied. Daarom hebben wij de volgende schriftelijke vragen voor u:  
 
(1) Is het college bekend met een tweetal wolven dat een recreant in Klimmen tot dicht 

hebben benaderd vorige week?  
 

(2) Gaat u het ‘incident’ in Klimmen documenteren en analyseren? Zodat dit gebruikt kan 
worden in de toekomstige afweging om de wolf actief te kunnen onderdrukken?   

 
(3) Kunt u inzicht kunt geven in de omvang en ernst van de ‘wolvenproblematiek’?  

 
(4) Werken de landelijke maatregelen (zoals hekken) ook afdoende in ons prachtige 

landschap om wolven buiten te houden? En welke maatregelen heeft u paraat, die 
kunnen voorkomen dat onze huis-, hobby- en (verspreid vrijlopende) boerderijdieren het 
slachtoffer gaan worden?  

 
(5) Welke maatregelen heeft u om snel in te grijpen wanneer het nog verder fout zou gaan?  

 
(6) Is het college van plan om met behulp van wildcamera’s de aanwezigheid én het gedrag 

van de wolf in onze gemeente te documenteren? Zodat daar ingegrepen kan worden 
waar het fout gaat of kan gaan.  
 

(7) Past het huidige beleid van (niet afsluitbare) schuilhokken in het buitengebied nog 
tegenover deze nieuwe dreiging voor dierenwelzijn dat gevormd wordt door wolven?  
 

(8) Heeft het college een beeld van hoe dit speelt in omringende gemeenten? Is er contact 
met andere gemeenten en de Provincie?  

 
 
Namens VVD Voerendaal,  
 
Sebastiaan Vliegen 
Fractievoorzitter 




